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Vragen van het statenlid Van Veen-de Rechter (D66) ingevolge artikel 44 reglement van orde

AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2018 nummer 248. 

 
Vragen ingevolge artikel 44 van het regle-
ment van orde inzake het invoeren van het 
B-tag ticketingsysteem voor de  
Westerschelde Ferry 
 
(ingekomen 10 april 2018) 

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

 

1. Beschouwd het College OPOV, het 
overlegorgaan Openbaar Vervoer in 
Zeeland, als de wettelijke vertegen-
woordiger van de OV-reizigers in 
Zeeland? 

1. Ja 

 
2. Is het College op de hoogte van de 

wettelijke verplichting dat er voor het 
invoeren van een wijziging in het tic-
ketingsysteem, in dit geval van OV-pas 
naar de B-tag, een adviesaanvraag 
moet worden gedaan bij de ‘stakehol-
ders’, zijnde de openbaar vervoerreizi-
gers via de wettelijke vertegenwoordi-
ger OPOV? 

 
 
 
 
 
 
 

2. Een wijziging van het betaalsysteem is niet 
advies-plichtig, wél een wijziging van het  
tarievenplan. Dit laatste is nu niet aan de 
orde. Niettemin zou het goed zijn geweest 
als het OPOV pro-actief was geïnformeerd 
over de verandering omdat het fietsvoetveer 
een belangrijke OV-verbinding is. De direc-
teur van de Westerschelde Ferry BV en de 
voorzitter van het OPOV hebben hierover op 
25 april jl. gesproken. Dit overleg heeft de 
lucht geklaard en door de directeur van de 
Westerschelde Ferry BV is toegezegd dat hij 
voortaan de OPOV-vergaderingen zal bijwo-
nen om te informeren over lopende zaken 
c.q. adviesaanvragen toe te lichten, te  
beginnen op 5 juni a.s. 

3. Zo ja, waarom is het formele advies 
van OPOV voor het invoeren van de  
B-tag nog niet ontvangen? 

3. N.v.t. (zie vraag 2). 
 
 

4. Zo niet, wanneer verwacht Gedepu-
teerde Van der Maas dit wettelijke  
advies van OPOV alsnog aan te  
vragen? 

4. N.v.t. (zie vraag 2).  

5. Kan de invoering van de B-tag, nu  
gepland per 1 mei 2018, zonder dit  
advies wel doorgaan? 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
5. Ja. De OV-chipkaart is per 1 mei jl. niet 

meer te gebruiken en de b-tag is volledig 
operationeel. Er zijn inmiddels meer dan 
2.000 b-tags aangevraagd. 
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Over de redenen van de keuze voor de  
b-tag zijn Provinciale Staten op 18 januari jl. 
door ons schriftelijk geïnformeerd (brief met 
kenmerk 17028960). 

    
 

 

Namens de fractie van D66, 
 
Van Veen-de Rechter 
 

MIDDELBURG,  8 mei 2018 
 
 
Gedeputeerde Staten, 
 
Drs. J.M.M. Polman 
A.W. Smit 
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